
Styremøte Agder modellflyklubb. Evje 30 mai 2022.05.31 

Vi hadde en sak oppe på dette møtet. 

Tilstede var Truls Aanonsen, Håvard Glad, Ole Tom Iversen og Bård Krisitansen fra styret. 

I tillegg så stilte Grunneier Terje Birkeland, Entreprenør  Ole Jørgen Løvland, Kenneth Lunde og 

Fredrik Berntsen. 

Vi hadde ett godt møte med grunneier og vi var alle enige om at dette krever MYE arbeid. Vi ønsker å 

få en perfekt flystripe uten at vi må stille hele klubben til dugnad resten av sommeren. Vi har god 

økonomi til å gjennomføre dette. 

Styret har derfor enstemmig falt ned på en løsning som skissert nedenfor . 

 

Vi må få i gang opparbeidelse av flystripe. Etter at grunneier hadde frest opp stripe og sagt 

seg ferdig med sitt arbeid ble det klart for styret at her var det mye jobb som måtte til 

for å få et ønsket resultat. Flere løsninger ble vurdert, bla jordfres, veiskrape (ja vi hadde 

en kar med veiskrape som var innom stripa på befaring) samt flere varianter av 

jerngitter bak en 4 hjuling. Styret har landet på en løsning som vi mener vil bli det 

absolutt beste resultat i det lange løp da vi vil få en laser nivelert stripa som ikke vil få 

setnings skader over tid. Ole Jørgen Løvland har ved 2 anledninger befart stripa og har 

kommet med følgende løsning som styret stiller seg bak. 

Ole Jørgen Løvland sitt forslag: 
1. Fjern all torv 200x16x0,06= 192 m3 torv. Ca 20 lass med lastebil. 
2. Grav opp all jord. Legges i ranke ved siden av flystripe. 
3. Rette av morene massene med laser, for å få et jevnt underlag. 
4. Legg tilbake matjord med laser. Belt over med gravemaskin på utlagt jord; Dette for å 
komprimere jorden.; Gå over en gang til for å rette ujevnheter. 
5. Rette av kanter rundt flystripen. 
6. Så, rake og tromle. 
Jeg kan stille gratis som maskinfører. 
Kan ordne lastebil med sjåfør. Men ikke gratis sjåfør. 
Klubben betaler leie for maskin, lastebil og komprimator. 
Pris på arbeid vil ligge i størrelse orden 65000 inkl moms.  
Kontrakt vil bli utarbeidet av styret og signert av alle parter før arbeid starter. 
Arbeidet med maskiner vil foregå i tidsrommet 2-6 juni og det vil bli sådd fortløpende 
når maskinene er ferdig. Stripa vil være stengt for all ferdsel i dette tidsrommet.  
Styret har kommet til at denne løsningen er best på følgende grunnlag. 
1. Underlaget vi ble sittende igjen med for videre bearbeiding var altfor grovt og full av 
store gresstuster. Dette ville resultert i store mengder med dugnadstimer å få rettet opp 
i, hvis i det hele tatt mulig. 
2. Tilgangen til rette utstyr og nødvendig maskiner er begrenset og høyest usikker. 
3. Klubben har god økonomi og styret er enige om at når vi nå først er i denne 
situasjonen har styret ingen problemer med å bruke penger på å opparbeide en ny flott 
stripe. Ingen stripe, ingen klubb. 
4. Vi er nå allerede i Juni og dette vil være den absolutt raskeste løsningen slik at vi 
muligens kan redde noe av sesongen 2022. 



Vi håper medlemmene støtter dette forslaget og stiller seg bak styret i denne 
avgjørelsen. 
Mvh 
Styret Agder MFK 
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